



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 20th September 2019

Notice No.15 Aniform Day

The School is organising the "Aniform Day" on 18th October 2019 (Friday) in support of the SPCA (HK). Students who donate \$20 or more can come to school in casual animals print dress on that day and receive a souvenir. Participants can also design and colour the picture attached. The colored picture will be printed on a short sleeve white cotton tee which can be purchased for \$200 each.

This activity will encourage students to care for animals. Please submit the reply slip together with the donation to the class teacher by 30th September 2019 (Friday). Should you have any further concerns, please feel free to contact Ms Rose Cheung on 2813 8410

通告第十五號 愛飾動物日

本校將於二〇一九年十月十八日(星期五)舉行「愛飾動物日」,同學只需捐款二十元或以上即可獲贈精美紀念品,並可於當日穿著或佩戴動物圖案之衣飾回校。同學亦可於隨函附上的年度主題畫中加添圖案及填上顏色,該畫作將印於白色棉質短袖T恤上(每件港幣二百元正),以供活動當日穿著。參加者請填妥回條,於九月三十日(星期一)或之前連同現金或支票交回班主任老師為盼。

「愛飾動物日」是香港愛護動物協會為響應世界動物日而舉辦,目的是宣揚尊重和接納動物的訊息。本校希望同學們積極參與,更希望家長給予支持。如有查詢,請致電 2813 8410 與張攻老師聯絡。

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一九年九月二十日

✂-----

【Reply Slip 回條】

Aniform Day 愛飾動物日

Name of student _____ of class _____ will / will not participate in the "Aniform Day".
學生姓名: _____ 班別 _____ 將參加 / 不參加 愛護動物協會舉辦之「愛飾動物日」。

Donation amount _____ (Participants only)
捐款金額 : _____ (只供參加者填寫) Date 日期: _____

- To facilitate collection and calculation, please tender donation in notes.
為方便收集及統計起見,請避免繳交硬幣。
- In the event of donation made with cheque, please make amount payable to "SPCA(HK)" with student's name and class on the back.
如交支票,抬頭請寫「香港愛護動物協會」,並背書學生姓名及班別。
- Official receipts will be issued by SPCA (HK) for donation of \$100 or more. Kindly fill in the following information if receipt is needed.
凡捐款\$100或以上,愛護動物協會將發回正式收據。

Full name of donor in block letter 請用正楷填寫捐款人姓名: _____

Rose

(Please leave it blank if no receipt is needed 不需收據者請勿填寫)